

037

Hamilton East— Stoney Creek

Population: 107,845

Consisting of that part of the City of Hamilton lying northerly of the Niagara Escarpment and easterly of a line described as follows: commencing at the intersection of said escarpment with the southerly production of Keswick Court; thence northerly along said production to Lawrence Road; thence easterly along said road to Kenilworth Avenue South; thence northerly along said avenue and Kenilworth Avenue North to Burlington Street East; thence westerly along said street to Ottawa Street North; thence northerly along said street and its northerly production to the northerly limit of said city.

037

Hamilton-Est— Stoney Creek

Population : 107 845

Comprend la partie de la ville de Hamilton située au nord de l'escarpement du Niagara et à l'est d'une ligne décrite comme suit : commençant à l'intersection dudit escarpement et du prolongement vers le sud de l'impasse Keswick; de là vers le nord suivant ledit prolongement jusqu'au chemin Lawrence; de là vers l'est suivant ledit chemin jusqu'à l'avenue Kenilworth Sud; de là vers le nord suivant ladite avenue et l'avenue Kenilworth Nord jusqu'à la rue Burlington Est; de là vers l'ouest suivant ladite rue jusqu'à la rue Ottawa Nord; de là vers le nord suivant ladite rue et son prolongement vers le nord jusqu'à la limite nord de ladite ville.